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Dames en Heren,

Uw commissie heeft dit voorstel van resolutie bespro-
ken tijdens haar vergaderingen van dinsdag 29 juni en 
dinsdag 25 oktober 2022.

De commissie heeft op dinsdag 29 juni 2022 beslist 
advies te vragen aan de Gezinsbond, de FOD Financiën 
en het Belgisch Netwerk tegen Armoede.

I. — INLEIDENDE UITEENZETTING

Mevrouw Sophie Thémont (PS) licht toe dat het aantal 
eenoudergezinnen in België voortdurend stijgt. Die ge-
zinnen lopen almaar meer risico om in een situatie van 
bestaansonzekerheid verzeild te raken. Een derde van 
de eenoudergezinnen in ons land slaagt er momenteel 
niet in uit de armoede te blijven.

De eenoudergezinnen worden proportioneel veel 
zwaarder getroffen door de koopkrachtcrisis dan andere 
gezinnen. De vrouwen (die 80 % van de gezinshoofden 
van eenoudergezinnen uitmaken) krijgen vaker te maken 
met probleemsituaties die verband houden met gender-
discriminatie. Zij worden immers vaker geconfronteerd 
met onzekere werkomstandigheden en verdienen vaak 
minder dan de mannen, zelfs wanneer zij dezelfde func-
tie bekleden. Die eenoudergezinnen lopen dus meer 
risico in een situatie van bestaansonzekerheid terecht 
te komen, aangezien het risico op een opeenstapeling 
van problemen bij de vrouwen groter is.

Dankzij de PS-fractie werd in mei 2020 de inkomens-
bovengrens met betrekking tot de toekenning van de 
door de DAVO uitgekeerde voorschotten door middel 
van een amendement volledig afgeschaft zodat de DAVO 
nu daadwerkelijk een universele dienst kan aanbieden.

Dat is uiteraard een grote stap voorwaarts, maar de 
doeltreffendheid en de toegankelijkheid van die dienst 
zouden nog moeten worden verbeterd, teneinde aldus 
de eenoudergezinnen nog meer te beschermen.

Echter blijft de situatie van vele werkenden en vooral 
van de eenoudergezinnen heel precair. Daarom heeft 
de PS-fractie dit voorstel van resolutie ingediend dat 
ertoe strekt om:

1. het nodige te doen om een geleidelijke verhoging 
van het huidige bedrag van de voorschotten die de DAVO 
per kind toekent mogelijk te maken, om uit te komen op 
een maximumbedrag van 350 euro per kind;

mesDames, messieurs,

Votre commission a examiné cette proposition 
de résolution au cours de ses réunions des 29 juin 
et 25 octobre 2022.

Au cours de sa réunion du 29 juin 2022, votre com-
mission a décidé de demander l’avis du Gezinsbond, 
du SPF Finances et du Réseau belge de lutte contre 
la Pauvreté.

I. — EXPOSÉ INTRODUCTIF

Mme Sophie Thémont (PS) explique qu’en Belgique, 
le nombre de familles monoparentales est en constante 
augmentation. Ces familles sont de plus en plus exposées 
à un risque de précarité. Actuellement, en Belgique, 
une famille monoparentale sur trois ne parvient pas à 
échapper à la pauvreté.

Les familles monoparentales sont proportionnelle-
ment beaucoup plus lourdement touchées par la crise 
du pouvoir d’achat que les autres familles. Les femmes 
(qui sont à la tête de 80 % des familles monoparentales) 
doivent faire face à davantage de difficultés liées aux 
discriminations liées au genre. En effet, elles subissent 
davantage des conditions de travail précaires et per-
çoivent très souvent des revenus inférieurs à ceux des 
hommes, y compris à fonction égale. Ainsi, ces familles 
monoparentales sont exposées à un risque plus grand de 
précarité, parce que le risque de cumuler les difficultés 
est plus important pour les femmes.

Grâce au groupe PS, en mai 2020, un amendement 
a complètement supprimé le plafond de revenus en ce 
qui concerne l’attribution des avances versées par le 
SECAL, de sorte que ce dernier peut désormais assurer 
effectivement un service universel.

Il s’agit évidemment d’une avancée majeure, mais 
l’efficacité et l’accessibilité de ce service devraient 
être encore améliorées afin de protéger davantage les 
familles monoparentales.

La situation de nombreux travailleurs et tout particuliè-
rement des familles monoparentales demeure toutefois 
très précaire. C’est pourquoi le groupe PS a déposé la 
proposition de résolution à l’examen, qui vise à:

1. faire le nécessaire afin de permettre une aug-
mentation progressive du montant actuel des avances 
octroyées par le SECAL, par enfant, pour atteindre un 
montant maximum de 350 euros par enfant;
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2. na te gaan of het huidige invorderingsstelsel kan 
worden uitgebreid tot de onbetaalde buitengewone kos-
ten en tot de onderhoudsbijdragen tussen ex-partners;

3. de werklast van de DAVO te evalueren en in voor-
komend geval de mogelijkheid te bieden bijkomend 
personeel in dienst te nemen, aangezien de DAVO-
wetgeving de voorbije jaren werd gewijzigd, met meer 
bepaald ruimere toegangsvoorwaarden;

4. te voorzien in een evaluatie van de financiële toe-
stand van de DAVO, overeenkomstig het advies van 
het Rekenhof, teneinde de dienst in staat te stellen het 
hoofd te bieden aan de nieuwe aanvragen als gevolg 
van de uitbreiding van de toegangsvoorwaarden en 
in voorkomend geval een verhoging van het budget 
mogelijk te maken;

5. ervoor te zorgen dat een gedetailleerde analyse 
wordt uitgevoerd om vast te stellen om welke redenen 
sommige gezinnen geen beroep doen op de DAVO, 
hoewel ze daartoe aan de voorwaarden beantwoorden;

6. regelmatig grootschalige informatiecampagnes 
te voeren om niet alleen de DAVO, maar ook de lokale 
informatiecentra, de website en het gratis telefoonnum-
mer beter bekend te maken bij het grote publiek;

7. te verzekeren dat het verslag van de Evaluatie-
commissie van de DAVO jaarlijks wordt gepubliceerd;

8. een haalbaarheidsstudie te voeren naar de oprichting 
van een Universeel fonds voor alimentatievorderingen, 
dat automatisch belast zou zijn voor alle alimentatievor-
deringen waarvoor een uitvoerbare titel bestaat en voor 
het voorschot van de bedragen voor de onderhoudsge-
rechtigden en het invorderen van die bedragen bij de 
onderhoudsplichtigen.

II. — ALGEMENE BESPREKING

A. Vergadering van dinsdag 29 juni 2022

Mevrouw Sophie Thémont (PS) geeft aan dat haar 
fractie het advies wens te vragen van de FOD Financiën.

De heer Wouter Vermeersch (VB) is van mening dat dit 
voorstel van resolutie voorbijgaat aan het fundamenteel 
probleem bij de DAVO, namelijk dat deze regering er 
niet in slaagt om DAVO op een correcte manier te laten 
functioneren. De DAVO zou een belangrijke schakel 
moeten zijn in de armoedebestrijding, zeker in de groep 

2. évaluer la possibilité d’étendre le système de récu-
pération actuel aux frais extraordinaires impayés et aux 
contributions alimentaires entre ex-partenaires;

3. en raison des modifications apportées à la légis-
lation relative au SECAL ces dernières années et plus 
précisément en raison de l’élargissement des conditions 
d’accès à celui-ci, prévoir une évaluation de la charge de 
travail du SECAL et, le cas échéant, permettre l’enga-
gement de personnel supplémentaire;

4. prévoir une évaluation de la situation financière du 
SECAL, conformément à l’avis de la Cour des Comptes, 
afin de lui permettre de faire face aux nouvelles demandes 
suite à l’élargissement des conditions d’accès et, le cas 
échéant, permettre une augmentation de son budget;

5. faire en sorte qu’une analyse détaillée soit menée, 
visant à identifier les raisons du phénomène du non-re-
cours au SECAL par certaines familles qui se trouvent 
pourtant dans les conditions pour y faire appel;

6. mener régulièrement des campagnes d’information 
à grande échelle afin que non seulement le SECAL 
mais également ses centres d’information locaux, son 
site Internet et son numéro de téléphone gratuit soient 
davantage connus du grand public;

7. assurer la publication annuelle du rapport de la 
Commission d’évaluation du SECAL;

8. prévoir une étude de faisabilité quant à la création 
d’un Fonds universel des créances alimentaires qui 
gérerait de façon automatique l’ensemble des créances 
alimentaires qui sont assorties d’un titre exécutoire et 
l’avance des montants aux créanciers et la récupération 
de ceux-ci auprès des débiteurs d’aliments.

II. — DISCUSSION GÉNÉRALE

A. Réunion du mardi 29 juin 2022

Mme Sophie Thémont (PS) indique que son groupe 
souhaite recueillir l’avis du SPF Finances.

M. Wouter Vermeersch (VB) estime que la proposition 
de résolution à l’examen perd de vue le problème fon-
damental au SECAL: le gouvernement ne parvient pas 
à assurer le fonctionnement adéquat de ce service. Le 
SECAL devrait constituer un maillon important de la lutte 
contre la pauvreté, surtout à l’égard de la catégorie des 
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van eenoudergezinnen met veel alleenstaande moeders 
die problemen ondervinden bij de betaling van het ali-
mentatiegeld voor de kinderen. Door de gevolgen van 
de coronacrisis, de energiecrisis en de Oekraïnecrisis 
dreigt de DAVO nog meer werk te krijgen.

De spreker stelt vast dat de DAVO geen jaarverslagen 
meer heeft gepubliceerd sinds 2010. Gedurende een 
bepaalde periode was de Evaluatiecommissie niet meer 
geldig samengesteld. Bij het begin van deze zittingspe-
riode, in oktober 2020, heeft de minister van Financiën 
beloofd dat deze commissie zo snel mogelijk opnieuw 
zou worden samengesteld.

Gisteren heeft de minister van Financiën geant-
woord dat er nog steeds geen nieuw jaarverslag van de 
Evaluatiecommissie is gepubliceerd om dat de commissie 
nog steeds niet geldig is samengesteld. Blijkbaar heb-
ben bepaalde politieke partijen nog steeds geen namen 
van hun vertegenwoordigers in de Evaluatiecommissie 
doorgegeven.

De heer Servais Verherstraeten (cd&v) is eveneens 
van mening dat de Evaluatiecommissie zo snel mogelijk 
terug moet worden samengesteld. Wat zijn partij betreft, 
werd de naam van de vertegenwoordiger reeds lang 
doorgegeven.

De spreker benadrukt dat het feit dat de Evaluatie-
commissie niet is samengesteld niet belet dat de DAVO 
normaal kan functioneren. Bovendien werden er de 
laatste jaren wetgevende initiatieven genomen om de 
inkomensbovengrens met betrekking tot het toekennen 
van voorschotten op te trekken.

Naast het advies van de FOD Financiën wenst de spre-
ker eveneens het advies te verkrijgen van de Gezinsbond 
en het Belgisch Netwerk tegen armoede.

De heer Verherstraeten wijst erop dat er binnenkort 
door de Kamer een wetsontwerp zal worden goedgekeurd 
waardoor verbalisanten ook voor niet-fiscale schulden 
zoals alimentatievorderingen wagens in beslag zullen 
kunnen nemen. Tot nu toe kon dat enkel voor fiscale 
schulden. De recuperatiemogelijkheden van de DAVO 
zullen door deze maatregel fors worden uitgebreid.

B. Vergadering van dinsdag 25 oktober 2022

Mevrouw Sophie Thémont (PS) geeft toelichting bij 
haar amendementen nrs. 1 tot 3.

Amendement nr. 1 strekt ertoe om verzoek 2 te vervan-
gen als volgt: “2. na te gaan of het huidige voorschotstelsel 

familles monoparentales composée de nombreuses mères 
célibataires qui font face à des problèmes en matière 
de paiement de la pension alimentaire des enfants. Les 
conséquences de la crise du coronavirus, de la crise 
énergétique et de la crise en Ukraine risquent d’alourdir 
encore davantage la charge de travail du SECAL.

L’intervenant constate que le dernier rapport annuel du 
SECAL date de 2010. La Commission d’évaluation n’a plus 
été valablement constituée durant une certaine période. 
Au début de la législature actuelle, en octobre 2020, le 
ministre des Finances a promis de reconstituer cette 
commission dans les meilleurs délais.

Le ministre des Finances a répondu hier que la 
Commission d’évaluation n’avait toujours pas publié 
de nouveau rapport annuel car elle n’était toujours pas 
constituée valablement. Il semblerait que certains partis 
politiques n’aient pas encore transmis les noms de leurs 
représentants au sein de la Commission d’évaluation.

M. Servais Verherstraeten (cd&v) estime également 
qu’il convient de reconstituer la Commission d’évaluation 
aussi rapidement que possible. En ce qui concerne son 
parti, le nom du représentant a déjà été communiqué 
depuis longtemps.

L’intervenant souligne que la non-constitution de la 
Commission d’évaluation n’empêche pas le fonction-
nement correct du SECAL. En outre, des initiatives 
législatives ont été prises ces dernières années afin de 
relever le plafond de revenus pour l’octroi d’avances.

Outre l’avis du SPF Finances, l’intervenant souhaite 
également obtenir l’avis du Gezinsbond et du Réseau 
belge de lutte contre la pauvreté.

M. Verherstraeten souligne en outre que la Chambre 
approuvera prochainement un projet de loi qui permettra 
aux agents verbalisants de saisir des véhicules égale-
ment dans le cadre de dettes non fiscales, telles que 
les créances alimentaires. Cette mesure, qui ne pouvait 
jusqu’à présent être prise que pour les dettes fiscales, 
étoffera fortement les possibilités de recouvrement du 
SECAL.

B. Réunion du mardi 25 octobre 2022

Mme  Sophie Thémont (PS) commente ses 
amendements nos 1 à 3.

L’amendement n° 1 tend à remplacer la demande 2 par 
ce qui suit: “2. d’évaluer la possibilité d’étendre le 
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kan worden uitgebreid tot de onderhoudsbijdragen tus-
sen ex-partners;”.

De spreekster legt uit dat zoals wordt uiteengezet in 
het advies van de FOD Financiën de invordering van 
de onderhoudsbijdragen tussen ex-partners al deel 
uitmaakt van de taken van de DAVO. De DAVO betaalt 
echter geen voorschot op het onderhoudsgeld dat men 
aan de ex-partner verschuldigd is, maar alleen op de 
vergoeding voor de kinderen. Het zou interessant zijn 
na te gaan of dat stelsel kan worden uitgebreid tot de 
ex-partners.

Gelet op het advies van de FOD Financiën stellen de 
indieners van dit amendement voor het verzoek betref-
fende de buitengewone kosten weg te laten, aangezien 
de DAVO al rekening houdt met de buitengewone kosten 
waarvoor een uitvoerbare titel bestaat.

Amendement nr. 2 strekt ertoe om verzoek 3 te vervan-
gen als volgt: “3. op basis van de resultaten van de nieuwe 
evaluatie met betrekking tot de werklast voortvloeiend 
uit de AAII-processen, indien nodig te voorzien in de 
mogelijkheid bijkomend personeel in dienst te nemen 
bij de federale administraties of diensten die bijdragen 
aan de werking van de DAVO;”.

Mevrouw Thémont legt uit dat volgens het advies van 
de FOD Financiën er een nieuwe evaluatie van de werk-
last aan de gang is. De indieners van het amendement 
stellen derhalve voor de resultaten van die evaluatie af 
te wachten om na te gaan of er al dan niet bijkomend 
personeel in dienst moet worden genomen.

Amendement nr. 3 strekt ertoe om verzoek 4 weg 
te laten.

De spreekster legt uit dat dat gelet op het advies van 
de FOD Financiën verzoek 4 wordt weggelaten omdat 
het geen doel heeft.

Mevrouw Karin Jiroflée (Vooruit) geeft toelichting bij 
het amendement nr. 4 van de heer Vandenbroucke.

Amendement nr. 4 strekt ertoe een verzoek 9 (nieuw) 
in te voegen luidende: “9. uitvoering te geven aan de 
aanbevelingen van het Rekenhof uit 2019 inzake de 
kwaliteit van de behandeling van aanvragen tot tus-
senkomst en de doeltreffendheid van de invordering 
van vorderingen.”.

De spreekster legt uit het amendement de regering op-
roept om de aanbevelingen die het Rekenhof in 2019 heeft 

système d’avances aux contributions alimentaires entre 
ex-partenaires;”.

L’intervenante explique que, comme expliqué dans 
l’avis du SPF Finances, le recouvrement des contribu-
tions alimentaires entre ex-partenaires fait déjà partie 
des missions du SECAL. Cependant, il ne paie pas 
d’avance sur la pension alimentaire due à l’ex-partenaire, 
seulement celles pour les pensions des enfants. Il serait 
intéressant d’évaluer la possibilité d’étendre le système 
aux ex-partenaires.

Au vu de l’avis du SPF Finances, les auteurs proposent 
de supprimer la demande relative aux frais extraordinaires 
puisque le SECAL prend déjà en considération les frais 
extraordinaires compris dans un titre exécutoire.

L’amendement n° 2 tend à remplacer la demande 3 par 
ce qui suit: “3. sur la base des résultats de la nouvelle 
évaluation, en termes de charge de travail basée sur les 
processus AGPR, de prévoir si nécessaire l’engagement 
de personnel supplémentaire dans les administrations 
ou services fédéraux participant au fonctionnement de 
SECAL;”.

Mme  Thémont indique que selon l ’avis du 
SPF Finances, une nouvelle évaluation de la charge 
de travail est en cours. Les auteurs de l’amendement 
proposent dès lors d’attendre les résultats de cette 
évaluation pour voir si des engagements de personnel 
sont nécessaires.

L’amendement n° 3 tend à supprimer la demande 4.

L’intervenante explique que la demande 4 est suppri-
mée dès lors que le SPF Finances a indiqué dans son 
avis qu’elle n’avait pas d’objet.

Mme Karin Jiroflée (Vooruit) commente l’amende-
ment n° 4 de M. Vandenbroucke.

L’amendement n° 4 tend à insérer une demande 9 
(nouvelle) rédigée comme suit: “9. de mettre en œuvre 
les recommandations formulées en 2019 par la Cour 
des comptes à propos de la qualité du traitement des 
demandes d’intervention et de l’efficacité du recouvre-
ment des créances.”.

L’intervenante précise que l’amendement appelle le 
gouvernement à mettre en œuvre les recommandations 
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gedaan om de werking van de DAVO te verbeteren uit 
te voeren, zoals ook bepaald in het regeerakkoord.

De heer Benoît Piedboeuf (MR) drukt zijn steun uit 
voor dit voorstel van resolutie dat erop is gericht om de 
werking van de DAVO te verbeteren. Anderzijds is het 
ook noodzakelijk om de invordering van de voorschotten 
te verbeteren omdat het invorderingspercentage toch 
wel redelijk laag ligt.

De heer Marco Van Hees (PVDA-PTB) steunt ook het 
voorstel van resolutie omdat de DAVO een belangrijke 
instelling is voor heel wat mensen die zich in een precaire 
situatie bevinden.

Mevrouw Maggie De Block (Open Vld) vindt het 
een goede zaak dat in het voorstel van resolutie wordt 
opgeroepen om het bedrag van de voorschotten te ver-
hogen. Zij dringt er toch op aan dat de DAVO de nodige 
inspanningen zou doen om het invorderingspercentage 
van de voorschotten dat momenteel rond 53 % schom-
melt, te verhogen.

De heer Wouter Vermeersch (VB) geeft aan dat zijn 
fractie het voorstel van resolutie mee zal steunen.

Veel eenoudergezinnen worden na de scheiding 
geconfronteerd met een onregelmatige betaling van het 
onderhoudsgeld. Gezien de huidige koopkrachtcrisis 
brengt dit heel wat eenoudergezinnen op de rand van 
de financiële afgrond. Om de betaling van deze on-
derhoudsgelden af te dwingen kunnen deze gezinnen 
aankloppen bij de DAVO.

De spreker herhaalt dat twee jaar na de aanstelling 
van de Vivaldi-regering de Evaluatiecommissie van de 
DAVO nog steeds niet geldig is samengesteld. Ook 
werd sinds 2010 geen evaluatieverslag meer opgesteld. 
Nochtans heeft de minister van Financiën bij zijn aan-
treden aangekondigd dat hij hier zo snel mogelijk werk 
van zou maken. Dit is het zoveelste staaltje van aankon-
digingspolitiek van deze regering. De heer Vermeersch 
roept de regeringspartijen op om hun verantwoordelijkheid 
te nemen zodat de Evaluatiecommissie zo snel mogelijk 
opnieuw kan worden samengesteld.

De heer Wouter Beke (cd&v) geeft aan dat de DAVO 
een belangrijk instrument is in het kader van de armoe-
debestrijding. Het is een goede zaak dat dit voorstel van 
resolutie de focus legt op de alleenstaande ouders die niet 
altijd de weg vinden naar de DAVO. Informatiecampagnes 
kunnen ertoe bijdragen dat de DAVO beter bekend wordt 
gemaakt bij het grote publiek. Daarnaast pleit de spreker 

formulées en 2019 par la Cour des comptes en vue de  
l’amélioration du fonctionnement du SECAL, comme le 
prévoit également l’accord de gouvernement.

M. Benoît Piedboeuf (MR) exprime son soutien à la 
proposition de résolution à l’examen, qui vise à améliorer 
le fonctionnement du SECAL. Par ailleurs, il estime qu’il 
est également nécessaire d’améliorer le pourcentage 
de recouvrement des avances, qui est relativement bas.

M. Marco Van Hees (PVDA-PTB) soutient également 
la proposition de résolution, dès lors que le SECAL est 
un organisme important pour de nombreuses personnes 
se trouvant dans une situation précaire.

Mme Maggie De Block (Open Vld) se félicite que la 
proposition de résolution appelle à relever le montant 
des avances. Elle insiste néanmoins pour que le SECAL 
consente les efforts nécessaires afin d’augmenter le 
pourcentage de recouvrement des avances, qui se situe 
actuellement autour de 53 %.

M. Wouter Vermeersch (VB) indique que son groupe 
soutiendra également la proposition de résolution.

De nombreuses familles monoparentales sont confron-
tées, après la séparation, à un paiement irrégulier de la 
pension alimentaire. Au vu de la crise actuelle du pou-
voir d’achat, cette situation plonge un grand nombre de 
familles monoparentales dans les difficultés financières. 
Ces familles peuvent s’adresser au SECAL pour forcer 
le paiement de ces pensions alimentaires.

L’intervenant répète que deux ans après l’installation 
du gouvernement Vivaldi, la Commission d’évaluation 
du SECAL n’est toujours pas composée valablement. 
En outre, aucun rapport d’évaluation n’a été rédigé 
depuis 2010. Le ministre des Finances avait pourtant 
annoncé, au moment de sa prise de fonction, qu’il y 
œuvrerait le plus rapidement possible. Il s’agit d’un 
énième exemple de politique d’annonce de l’actuel 
gouvernement. M. Vermeersch appelle les partis de 
la majorité à prendre leurs responsabilités afin que la 
Commission d’évaluation puisse être reconstituée dans 
les plus brefs délais.

M. Wouter Beke (cd&v) indique que le SECAL est 
un outil important dans le cadre de la lutte contre la 
pauvreté. Il se félicite que la proposition de résolution 
à l’examen mette l’accent sur les parents isolés qui ne 
trouvent pas toujours le chemin du SECAL. Les cam-
pagnes d’information peuvent contribuer à mieux faire 
connaître le SECAL auprès du grand public. Par ailleurs, 
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ook voor een betere invordering van de achterstallige 
schulden.

Gezien de stijgende inflatie is het ook noodzakelijk 
dat het maximumbedrag van de voorschotten geleidelijk 
wordt verhoogd.

Het is belangrijk dat de DAVO goed wordt ondersteund 
door de andere overheidsdiensten om tot een optimaal 
resultaat te komen.

De heer Sander Loones (N-VA) vraagt zich af hoe de 
invordering van de achterstallige schulden zal worden 
verbeterd met het voorliggende voorstel van resolutie en 
de amendementen die daar eigenlijk weinig aandacht 
aan besteden. Zal de meerderheid ook een amendement 
indienen om het invorderingspercentage te verhogen?

De heer Dieter Vanbesien (Ecolo-Groen) wijst erop 
dat er recent een wetswijziging is doorgevoerd waarbij 
beslag kan worden gelegd op bepaalde goederen voor 
de invordering van niet-fiscale schulden zoals alimenta-
tievorderingen. De spreker verwacht dat deze maatregel 
de recuperatiecapaciteit van de DAVO in belangrijke 
mate zal doen toenemen.

Mevrouw Maggie De Block (Open Vld) repliceert 
dat het uitbetalen en terugvorderen van voorschotten 
behoort tot de wettelijke kerntaak van DAVO. Er is dus 
bijgevolg geen extra amendement nodig.

De heer Marco Van Hees (PVDA-PTB) beklemtoont 
dat de opeenvolgende regeringen jarenlang bespaard 
hebben op het personeel van de federale overheids-
diensten waaronder de FOD Financiën. Het lage invor-
deringspercentage is volgens de heer Van Hees het 
gevolg van de vele besparingsrondes bij het personeel 
van de FOD Financiën.

De heer Sander Loones (N-VA) repliceert dat het 
voorstel van resolutie reeds heel wat punten bevat die 
tot de wettelijke opdracht van de DAVO behoren zoals de 
verzoeken nrs. 5, 6, 7 en amendement nr. 4. Hij begrijpt 
dan ook het argument niet goed van mevrouw De Block 
om geen amendement in te dienen om het invorderings-
percentage te verhogen.

l’intervenant plaide également pour que l’on améliore 
le recouvrement des arriérés.

Compte tenu de l’inflation croissante, il est également 
nécessaire d’augmenter progressivement le montant 
maximal des avances.

Il est important que le SECAL soit bien soutenu par 
les autres services publics pour obtenir des résultats 
optimaux.

M. Sander Loones (N-VA) se demande comment la 
proposition de résolution à l’examen et les amendements 
qui, en fait, ne s’attachent guère à cette problématique, 
permettront d’améliorer le recouvrement des arriérés. La 
majorité va-t-elle également présenter un amendement 
visant à augmenter le taux de recouvrement?

M. Dieter Vanbesien (Ecolo-Groen) souligne que la 
législation a récemment été modifiée et permet désor-
mais la saisie de certains biens pour le recouvrement de 
dettes non fiscales telles que les créances alimentaires. 
Le membre s’attend à ce que cette mesure augmente 
considérablement la capacité de récupération du SECAL.

Mme Maggie De Block (Open Vld) réplique que le 
paiement et le recouvrement des avances font partie de 
la mission légale principale du SECAL. Par conséquent, 
aucun amendement supplémentaire n’est nécessaire.

M. Marco Van Hees (PVDA-PTB) souligne que les 
gouvernements successifs ont, pendant des années, 
procédé à des coupes claires dans les dépenses de 
personnel des services publics fédéraux, notamment 
du SPF Finances. Selon M. Van Hees, le faible taux 
de recouvrement est le résultat des nombreuses me-
sures d’économie prises au détriment du personnel du 
SPF Finances.

M. Sander Loones (N-VA) répond que la proposition 
de résolution à l’examen contient déjà de nombreux 
points qui font partie de la mission légale du SECAL 
tels que les demandes n° 5, 6, 7 et l’amendement n° 4. 
Il comprend donc mal l’argument de Mme De Block 
pour justifier le non-dépôt d’un amendement tendant à 
augmenter le taux de recouvrement.
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III. — ARTIKELSGEWIJZE BESPREKING EN 
STEMMINGEN

Consideransen A tot H

Consideransen A tot H worden achtereenvolgens 
aangenomen met 13 stemmen en 2 onthoudingen.

Verzoek 1

Verzoek 1 wordt aangenomen met 13 stemmen 
en 2 onthoudingen.

Verzoek 2

Er wordt een amendement nr. 1 (DOC 55 1937/002) 
ingediend door mevrouw Sophie Thémont c.s. dat ver-
zoek 2 vervangt. Voor de toelichting wordt verwezen 
naar de algemene bespreking.

Amendement nr. 1 wordt eenparig aangenomen.

Verzoek 3

Er wordt een amendement nr. 2 (DOC 55 1937/002) 
ingediend door mevrouw Sophie Thémont c.s. dat ver-
zoek 3 vervangt. Voor de toelichting wordt verwezen 
naar de algemene bespreking.

Amendement nr. 2 wordt aangenomen met 13 stem-
men en 2 onthoudingen.

Verzoek 4

Er wordt een amendement nr. 3 (DOC 55 1937/002) 
ingediend door mevrouw Sophie Thémont c.s. dat 
verzoek 4 weglaat. Voor de toelichting wordt verwezen 
naar de algemene bespreking.

Amendement nr. 3 wordt eenparig aangenomen.

Verzoeken 5 tot 8

De verzoeken 5 tot 8 worden achtereenvolgens een-
parig aangenomen.

Verzoek 9 (nieuw)

Er wordt een amendement nr. 4 (DOC 55 1937/002) 
ingediend door de heer Joris Vandenbroucke (Vooruit) 

III. — DISCUSSION DES ARTICLES ET  
VOTES

Considérants A à H

Les considérants A à H sont successivement adoptés 
par 13 voix et 2 abstentions.

Demande 1

La demande 1 est adoptée par 13 voix et 2 abstentions.

Demande 2

Mme Sophie Thémont et consorts présentent l’amen-
dement n° 1 (DOC 55 1937/002) tendant à remplacer 
la demande 2. Pour la justification, il est renvoyé à la 
discussion générale.

L’amendement n° 1 est adopté à l’unanimité.

Demande 3

Mme Sophie Thémont et consorts présentent l’amen-
dement n° 2 (DOC 55 1937/002) tendant à remplacer 
la demande 3. Pour la justification, il est renvoyé à la 
discussion générale.

L’amendement n° 2 est adopté par 13 voix et 
2 abstentions.

Demande 4

Mme Sophie Thémont et consorts présentent l’amen-
dement n° 3 (DOC 55 1937/002) tendant à supprimer 
la demande 4. Pour la justification, il est renvoyé à la 
discussion générale.

L’amendement n° 3 est adopté à l’unanimité.

Demandes 5 à 8

Les demandes 5 à 8 sont successivement adoptées 
à l’unanimité.

Demande 9 (nouvelle)

M. Joris Vandenbroucke (Vooruit) présente l’amen-
dement n° 4 (DOC 55 1937/002) tendant à insérer une 
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dat een verzoek 9 (nieuw) invoert. Voor de toelichting 
wordt verwezen naar de algemene bespreking.

Amendement nr. 4 wordt eenparig aangenomen.

*

*    *

Het gehele voorstel van resolutie, aldus geamendeerd, 
wordt bij naamstemming aangenomen met 13 stemmen 
en 2 onthoudingen.

De naamstemming is als volgt:

Hebben voorgestemd:

Ecolo-Groen: Dieter Vanbesien, Gilles Vanden Burre;

PS: Hugues Bayet, Laurence Zanchetta, Sophie 
Thémont;

VB: Kurt Ravyts, Wouter Vermeersch;

MR: Marie-Christine Marghem, Benoît Piedboeuf;

cd&v: Wouter Beke;

PVDA-PTB: Marco Van Hees;

Open Vld: Maggie De Block;

Vooruit: Karin Jiroflée.

Hebben zich onthouden:

N-VA: Sander Loones, Wim Van der Donckt.

De rapportrice, De voorzitster,

Cécile CORNET Marie-Christine MARGHEM

demande 9 (nouvelle). Pour la justification, il est renvoyé 
à la discussion générale.

L’amendement n° 4 est adopté à l’unanimité.

*

*    *

L’ensemble de la proposition de résolution, telle qu’elle 
a été modifiée, est adopté par vote nominatif, par 13 voix 
et 2 abstentions.

Résultat du vote nominatif:

Ont voté pour:

Ecolo-Groen: Dieter Vanbesien, Gilles Vanden Burre;

PS: Hugues Bayet, Laurence Zanchetta, Sophie 
Thémont;

VB: Kurt Ravyts, Wouter Vermeersch;

MR: Marie-Christine Marghem, Benoît Piedboeuf;

cd&v: Wouter Beke;

PVDA-PTB: Marco Van Hees;

Open Vld: Maggie De Block;

Vooruit: Karin Jiroflée.

Se sont abstenus:

N-VA: Sander Loones, Wim Van der Donckt.

La rapporteure, La présidente,

Cécile CORNET Marie-Christine MARGHEM
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